



**富邦銀行(香港)有限公司(「本銀行」)
使用富邦信用卡以港幣支付外幣簽賬的有關提示**

客戶在外地消費時，有時候可選擇以港幣支付外幣簽賬。此選項屬海外商戶的直接安排，而非由信用卡發卡機構提供。客戶應於簽賬前向該商戶查詢有關匯率及手續費的詳情，因為以港幣支付外幣簽賬，所涉及的費用可能會較以外幣簽賬的手續費為高。

有關以港幣支付外幣簽賬的有關費用，請參閱本銀行現行之富邦信用卡服務收費表。如有任何疑問，請致電 24 小時客戶服務熱線 2566 8181。

2014 年 10 月
富邦銀行(香港)有限公司

註：本通知的中英文版本如有任何歧異，概以英文版本為準。

**Fubon Bank (Hong Kong) Limited (the “Bank”)
Reminder relating to Settling Foreign Currency Transaction in Hong Kong Dollars by Fubon Credit Card**

Customers may sometimes be offered the option to settle foreign currency transactions in Hong Kong dollars at the point of sale overseas. Such option is a direct arrangement offered by the overseas merchants and not the card issuer. In such cases, customers are reminded to ask the merchants for the foreign currency exchange rates and the percentage of handling fees to be applied before the transactions are entered into since settling foreign currency transactions in Hong Kong dollars may involve a cost higher than the foreign currency transaction handling fee.

For details of the fee relating to settling foreign currency transaction in Hong Kong Dollars charged by the Bank, please refer to the latest Fubon Credit Card List of Service Charges.

For any enquiries, please call our 24-hour Customer Service Hotline at 2566 8181.

October 2014
Fubon Bank (Hong Kong) Limited

Remark: Should there be any inconsistency between the English and Chinese versions of this notice, the English version shall prevail.